
 

Porin nuorisovaltuuston lausunto 

valtuustoaloitteeseen AAA1-

luokituksen frisbeegolfradasta 
 

 

Porin nuorisovaltuusto näkee valtuutettu Helvi Wallin aloitteessa paljon hyviä puolia. Koemme, 

että esteetön AAA1-luokituksen frisbeegolfrata toisi Porin liikuntatarjontaan uutta nostetta, ja 

voisi mahdollisesti houkutella kansainvälisiä kilpailuja, jotka olisivat merkittävässä asemassa 

Porin kaupungin näkyvyyden ja elinvoiman kannalta. Frisbeegolf on matalan kynnyksen 

urheilulaji, sillä siihen on helppo päästä kiinni. Se ei vaadi sen kummempia taloudellisia 

ponnisteluita, se on kaikille avoin, ja se sopii myös hyvin nuorille. 

 

Samaan aikaan näemme tärkeänä, että mahdollisen radan tarpeellisuutta mitataan suhteessa 

nykyisiin ratoihin. Porissa on jo useita frisbeegolf-ratoja eri puolilla kaupunkia, joten on siis 

syytä varmistaa, että uudelle radalle on todella kysyntää. Haluamme myös, että 

päätöksenteossa huomioidaan mahdolliset ympäristövaikutukset, sillä radan rakentaminen ei 

saisi heikentää alueen luonnonvaroja. Lisäksi tämän hankkeen kustannukset ovat tärkeä 

mitata huolella. Investoinnin tulisi hyödyttää mahdollisimman monta porilaista ja varmistaa, 

että sille varmasti löytyy asianmukaisesti kysyntää Porissa.  

 

Nuorisovaltuusto kannattaa valtuustoaloitetta, mutta toivoo sen edetessä maltillista harkintaa, 

ja että sitä pohditaan monipuolisesti erilaisista näkökulmista.  

 

 

 


